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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

/КРОСС/ Възложихме на външна компания мултидисциплинарно изследване на всички аспекти от развитието на
горите у нас, тъй като видяхме симптоми на влошаване на състоянието им. След 60-70 години непрекъснат ръст
на увеличаване на годишния прираст в горите, от няколко години ръстът се забавя, което означава, че горите не се
отглеждат както трябва, не се полагат грижите. Това каза заместник-председате... 

Заместник-посланикът на Украйна в България Анна Тертична направи покана към Община Стара Загора за
участие в украинско-български бизнес форум, който ще се проведе на 25 април 2024 г. в София. Форумът ще
протече едновременно присъствено и онлайн. При посещение в Стара Загора Анна Тертична разговаря със
заместник-кмета с ресор "Общинска собственост, здравеопазване и социални дейности" Павлина Делчев... 

Надявам се Стара Загора да прояви интерес към участие в големия украинско-български бизнес форум, който се
провежда на 25 април в София едновременно присъствено и онлайн. Поканата отправи в Община Стара Загора
заместник-посланикът на Украйна у нас Анна Тертична. На 22 април тя разговаря със заместник-кмета с ресор
"Общинска собственост, здравеопазване и социални дейности" Павлина Делчева, както и ... 

На 23 април 2024г. в гр. Прага се проведе финално събитие по програма "Социален диалог-достойни условия на
труд" на Норвежкия финансов механизъм. На срещата бяха поканени всички водещи организации успешно
изпълнили проекти по програмата, сред които се нарежда и БТПП. Палатата в партньорство с NHO,
Конфедерация на работодателите в Норвегия е реализирала до момента няколко проекта, насочени към подо... 

Заглавие: Красимир Дачев за горите: Изгониха горските и там действат политиците
Дата: 21.04.2024 09:30
Медия: Агенция "КРОСС"

Заглавие: Предприятия от Стара Загора може да се включат в проекти за възстановяването на Украйна
Дата: 23.04.2024 13:18
Медия: infoZ.bg

Заглавие: Стара Загора може да е част от проектите за обновяване на Украйна
Дата: 23.04.2024 13:09
Медия: Телевизия Стара Загора

Заглавие: Ролята на дигитализацията за развитие на социалния диалог – тема на конференция, организирана
от Иновация Норвегия
Дата: 23.04.2024 12:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Български компании вече са заявили интерес към участие във възстановяването на Украйна
Дата: 23.04.2024 07:30

https://www.cross.bg/gorite-godini-obyasni-1743959.html
https://www.infoz.bg/region/11828-predpriyatiya-ot-stara-zagora-mozhe-da-se-vklyuchat-v-proekti-za-vazstanovyavaneto-na-ukraina
https://tvstz.com/2024/04/23/%D1%81%D1%82%D0%B0%D1%80%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D0%B3%D0%BE%D1%80%D0%B0-%D0%BC%D0%BE%D0%B6%D0%B5-%D0%B4%D0%B0-%D0%B5-%D1%87%D0%B0%D1%81%D1%82-%D0%BE%D1%82-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B5%D0%BA%D1%82%D0%B8%D1%82/
https://www.bcci.bg/news/20214
https://www.bta.bg/bg/news/economy/658021-balgarski-kompanii-veche-sa-zayavili-interes-kam-uchastie-vav-vazstanovyavaneto-


Членовете на Българо-украинската индустриална камара са готови да се включат във възстановяването на
Украйна след края на войната. Камарата, наред с други браншови организации, вече представи на
икономическото министерство в България данни за фирми, които са заявили желание да участват в бъдещи
търгове. Това каза в интервю за БТА Лилия Иванова, председател на Българо-украинската индустриална камар... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
19)

Публикувано предизборно проучване разкрива положителна, възходяща тенденция по ключови изборни
показатели само няколко седмици преди гражданите на Европейския Съюз /ЕС/ да гласуват от 6 до 9 юни.
Интересът към изборите, осведомеността за това кога ще се проведат, както и вероятността за гласуване,
нарастват в сравнение с последното проучване през есента на 2023 г., когато те са били последно измер... 

Едно от нещата, които доста впечатляват чужденците в Япония, е колко много хора носят маски. По улиците и в
обществения транспорт това е нормална гледка дълго след отминаването на COVID пандемията, а обичаят датира
доста по-назад във времето. А това, което е още по-трудно за възприемане, е причината японците да го правят.
Често те носят маски, за да предпазят околните от заразяване и за да спрат р... 

/КРОСС/ Възможностите за активизиране на икономическото сътрудничество между България и Косово обсъдиха
министърът на икономиката и индустрията д-р Петко Николов и д-р Артане Ризваноли, министър на икономиката
на Република Косово. Двамата се срещнаха в рамките на провеждащия се в София Виенски икономически форум.
На нея министрите разговаряха за възможността за сключване на Споразумение за икономи... 

Младите могат да ни изненадат с невероятни решения в различни ситуации, казва Самуил Петков, New Business
Director в Noble Graphics. Той бе сред менторите на Единадесетото издание на "Рекламна академия"Текстът е
публикуван в бр. 2 (42) на сп. Business GlobalСамуил Петков е New Business Director в Noble Graphics. Минавайки
през акаунтстването и стратегическото планиране, разбира, че рекламата е нещ... 

Още две български инвестиции за 15 млн. лв. бяха одобрени от Общината в градаОбщинският съвет в Бургас даде
зелена светлина на три инвестиции на обща стойност 115 милиона лева, които да се развиват в Бургас през
следващите години. Най-голямата от тях е на германската компания за производство на термопомпи Envola, която
иска да вложи 50 млн. евро в завод в Бургас. В хода на пазарния си растеж в Южн... 

Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Геополитическата ситуация в Източна Европа и Близкия изток прави гласуването на европейските
избори още по-важно
Дата: 23.04.2024 08:22
Медия: Грамофона

Заглавие: Омояри, или защо в метрото в Япония е тихо
Дата: 22.04.2024 14:30
Медия: Webcafe

Заглавие: Министър Николов и икономическият министър на Косово обсъдиха активизиране на търговските
отношения
Дата: 22.04.2024 19:51
Медия: Агенция "КРОСС"

Заглавие: Рекламата възпитава добър вкус и отношение към значимите теми
Дата: 23.04.2024 13:31
Медия: BGlobal

Заглавие: Германската Envola оглежда Бургас за завод за иновативни термопомпи
Дата: 23.04.2024 13:15
Медия: Economic

https://www.gramofona.com/business-jug/geopoliticheskata-situaciya-v-iztochna-evropa-i-blizkiya-iztok-pravi-glasuvaneto-na-evropeyskite-izbori-oshte-po-vajno
https://webcafe.bg/gradat/omoyari-ili-zashto-v-metroto-v-yaponiya-e-tiho.html
https://www.cross.bg/kosovo-bulgariya-rizvanoli-1744062.html
https://bglobal.bg/110526-%D0%A0%D0%B5%D0%BA%D0%BB%D0%B0%D0%BC%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B2%D1%8A%D0%B7%D0%BF%D0%B8%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D0%B4%D0%BE%D0%B1%D1%8A%D1%80-%D0%B2%D0%BA%D1%83%D1%81-%D0%B8-%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%BE%D1%88%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%BA%D1%8A%D0%BC-%D0%B7%D0%BD%D0%B0%D1%87%D0%B8%D0%BC%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%82%D0%B5%D0%BC%D0%B8
https://www.economic.bg/bg/a/view/germanskata-envola-oglejda-burgas-za-zavod-za-inovativni-termopompi


Лондонският финтех е наел ръководител от TikTok, който да ръководи "медийна стратегия", тъй като се стреми да
диверсифицира приходите сиRevolut проучва плановете си за монетизиране на данните на клиентите чрез
споделянето им с рекламни партньори. Финтех компанията търси нови източници на приходи, докато заявлението
ѝ за банков лиценз в Обединеното кралство остава в неизвестност. "Бихме могли да се... 

Еврокомисията очаква цените на газа да продължат да падат, тъй като глобалните доставки на втечнен природен
газ (ВПГ) растат, а това създава пространство за инвестиции във възобновяеми енергийни източници, заяви в реч
председателката на Еврокомисията Урсула фон дер Лайен, предаде Ройтерс. "По време на енергийната криза
бяха направени много инвестиции. Голяма вълна от нови ВПГ проекти излезе на паз... 

Мостовете и кабелите може да не изглеждат бляскаво, но тези общи активи ще формират основите на
икономическия растеж през идващите годиниДаян Койл, професор по публична политика в University of Cambridge,
в коментар за Project Syndicate Мрачно бъдеще очаква всяко общество, което позволява неговата инфраструктура
да се руши и инвестира недостатъчно в новопоявилите се нужди. С дискусията по тази те... 

Бранд България е обединяващият фактор в днешната тревожна обстановкаПет големи проблема пред
земеделието ни очерта издателят на "Стандарт" Славка Бозукова, откривайки форума "Бранд България – защита
на българското земеделие и храни". Той е част от голямата национална кампания "Да! На българската храна". По
традиция преди Великден "Стандарт" събра на една маса представители на изпълнителната и зако... 

Наред с търсещите "първи дом" и инвестиционните купувачи пазарът се движи и от хората, които се стремят към
по-висок жизнен стандартЯдрото на имотния пазар, както е известно, са купувачите на първо жилище за живеене.
Напоследък това са все по-млади хора с добри доходи, подпомогнати от евтините ипотечни кредити и от
роднините си. При демографската картина в България обаче, а и при големия дял необи... 

Компанията ще разшири рафинерията си за катодна мед и ще изгради два нови фотоволтаични парка"Аурубис
България", част от германската Aurubis, планира нови инвестиции у нас в размер на 800 млн. лв. до 2027. На 25
април в завода до Пирдоп и Златица ще започне строежа за разширяване на рафинерията за катодна мед и на
изграждането на нови фотоволтаични паркове. Капацитетът за производство на катодна (... 

Заглавие: Времето е пари, рекламата също: Чакайки банков лиценз, Revolut навлиза в медийния бизнес
Дата: 23.04.2024 13:07
Медия: Profit

Заглавие: Фон дер Лайен: Еврокомисията очаква цените на газа да падат
Дата: 23.04.2024 12:08
Медия: 24 часа Пловдив

Заглавие: Коментар | Мрачно бъдеще очаква Запада, ако не инвестира достатъчно в инфраструктура
Дата: 23.04.2024 11:46
Медия: Капитал

Заглавие: Славка Бозукова: Пет големи проблема пред земеделието ни
Дата: 23.04.2024 11:13
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Строителни предприемачи: През живота си ще смените две, три жилища
Дата: 23.04.2024 10:52
Медия: Капитал

Заглавие: "Аурубис" инвестира още 800 млн. лв. у нас
Дата: 23.04.2024 10:37
Медия: Economy

Заглавие: Продажбите на електрически и хибридни автомобили ще стигнат нов световен рекорд през 2024 г.
Дата: 23.04.2024 09:46
Медия: Бизнес новините

https://profit.bg/article/2024042309443531358
https://www.24plovdiv.bg/novini/article/17712817
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/redakcionni_komentari/2024/04/23/4617642_komentar_mrachno_budeshte_ochakva_zapada_ako_ne/
https://www.standartnews.com/da-na-blgarskata-khrana/slavka-bozukova-pet-golemi-problema-pred-zemedelieto-ni-558602.html
https://www.capital.bg/biznes/imoti/2024/04/23/4612849_stroitelni_predpriemachi_prez_jivota_si_shte_smenite/
https://www.economy.bg/business/view/58379/Aurubis%E2%80%9C-investira-oshte-800-mln-lv-u-nas
https://businessnovinite.bg/svjat/prodazhbite-na-elektricheski-i-hibridni-avtomobili-shte-stignat-nov-svetoven-rekord-prez-2024-g.html


Очаква се 20% ръст през тази годинаСпоред Международната агенция по енергетика тази година ще бъдат
продадени 17 млн. автомобила, което е с над 20% повече в сравнение с 2023 г. Според прогнозите на влиятелната
Международна агенция по енергетика (МАЕ) през 2024 г. продажбите на електрически и хибридни автомобили ще
достигнат нов световен рекорд въпреки забавянето на растежа на някои пазари, съобщав... 

Често чуваме, че данъците в България са ниски. Рядко хората се питат дали наистина е така. Ами ако кажа, че
данъците в България са твърде високи? Нека първо стане ясно - данъкът ни не е "просто 10%". Работодателят
плаща огромна сума отгоре над заплата за да наеме служител - което също така има и ефект да подсилва сивия
сектор. Плащаме осигуровки, които може да са необходими, но малцина могат да ка... 

Най-големите вложения в страната за януари-февруари 2024 са от Италия, Нидерландия и ГърцияПреките
инвестиции в страната за януари-февруари 2024 са в размер на 260.2 млн. евро. Те са с 497 млн. евро по-малко,
което е спад от 65.6% спрямо януари – февруари 2023. През февруари 2024 потокът е положителен в размер на
147.6 млн. евро, при положителен поток от 340.4 млн. евро за февруари 2023. Нетният п... 

Последвайте ни в Google News Showcase Компетентният счетоводител е ключова фигура във всеки бизнес
независимо от неговия размер или тип. Неговата роля не се ограничава само до отчитане на финансовите
транзакции, но включва и редица други важни функции, които имат пряко въздействие върху финансовото здраве
на компанията. Ето защо присъствието на добри и качествени счетоводни услуги е критично за ус... 

Стартира информационна акция срещу неспазване на законното регламентиране на туристически услуги. Община
Царево уведомява всички хотелиери, че през летния сезон ще бъде засилен контролът и за констатираните
нарушения ще бъдат съставени актове за установяване на административни нарушения по Закона за туризма и
Закона за местните данъци и такси. Като подчертават: Туристическите услуги се предлагат ... 

Дългоочакваният законопроект за насърчаване на електрическата мобилност у нас е представен за обществено
обсъждане. До 2 май заинтересованите страни могат да правят предложения и препоръки по него. В
проектозакона е записано ускоряване на електрификацията на автомобилния транспорт в България и
намаляване на свързаните с него емисии на парникови газове и замърсяване на въздуха. Бъдещият закон трябв... 

Кредитите за домакинствата в края на март 2024 година са 40.071 млрд. лв. (20.2% от БВП). Спрямо същия месец

Заглавие: Данъците в България не са ниски, а дори са твърде високи
Дата: 23.04.2024 09:39
Медия: Труд

Заглавие: БНБ: Чуждите инвестиции у нас със спад от 66% за година
Дата: 23.04.2024 09:37
Медия: Economy

Заглавие: Защо е важно бизнесът ви да има добър счетоводител
Дата: 23.04.2024 09:35
Медия: ПИК

Заглавие: Община Царево към бизнеса: Спазвайте правилата, за да няма актове!
Дата: 23.04.2024 09:21
Медия: Искра.бг

Заглавие: Ще има ли субсидии за е-коли у нас
Дата: 23.04.2024 09:00
Медия: Радио Стара загора

Заглавие: Жилищните кредити с близо 23% годишен ръст
Дата: 23.04.2024 12:34
Медия: Икономически живот

https://trud.bg/%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D1%8A%D1%86%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B2-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%BD%D0%B5-%D1%81%D0%B0-%D0%BD%D0%B8%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%B0-%D0%B4%D0%BE%D1%80%D0%B8-%D1%81%D0%B0-%D1%82%D0%B2%D1%8A%D1%80%D0%B4%D0%B5-%D0%B2%D0%B8%D1%81%D0%BE%D0%BA%D0%B8/
https://www.economy.bg/economy/view/58374/-BNB-Chuzhdite-investicii-u-nas-sys-spad-ot-66%25-za-godina-
https://pik.bg/%D0%B7%D0%B0%D1%89%D0%BE-%D0%B5-%D0%B2%D0%B0%D0%B6%D0%BD%D0%BE-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D1%8A%D1%82-%D0%B2%D0%B8-%D0%B4%D0%B0-%D0%B8%D0%BC%D0%B0-%D0%B4%D0%BE%D0%B1%D1%8A%D1%80-%D1%81%D1%87%D0%B5%D1%82%D0%BE%D0%B2%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB-news1226302.html
https://www.iskra.bg/obsthina-czarevo-kam-biznesa-spazvayte-pravilata-za-da-nyama-aktove/
https://bnr.bg/starazagora/post/101980849/shte-ima-li-subsidii-za-e-koli-u-nas
https://ikj.bg/novini/zhilishtnite-krediti-s-blizo-23-godishen-rast/


на 2023 г. те се увеличават със 17.5% (17.1% годишно повишение през февруари 2024 година), сочат данни на БНБ.
В края на март 2024 г. жилищните кредити са 20.932 млрд. лв. и нарастват на годишна база с 22.7% (22% годишно
увеличение през февруари 2024 година). Потребителските кредити възлиза... 

Конференция под надслов "Продължаваме да строим икономически мостове в тежки времена", събра членовете
на Борда на директорите на Виенския икономически форум, политици, бизнес експерти и предприемачи в София,
за да обсъдят актуалните предизвикателства и възможности пред регионалната и глобална икономика.През
миналата година българската строителна компания "Главболгарстрой" стана официално представ... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Около средновековните плашения как изкуственият интелект ще изяде работните ни места, а новата
икономическа революция, която той носи, ще съсипе обикновения човек, българската стартъп платформа YOX
демонстрира как AI може да помага в процеса на търсене на работа. Стартъпът използва AI, за да направи
процеса по-бърз, точен и ефективен. Променя се начинът, по който хората търсят и предлагат работа.... 

Фирмата от Казанлък е претендент за Balkan Business Awards 2024 Успешното въвеждане на дуално обучение по
швейцарски модел превърна казанлъшката компания UMT в основен претендент за златните статуетки на д
есетото юбилейно издание на Balkan Business Awards, съобщават организаторите на форума от международната
платформа за сътрудничество – GLOBAL LEADERS. Церемонията ще се състои на 07.05.2024 г. в... 

Телевизията на БСП дължи 300 бона на НАП, спряна е от ефир от януариТелевизията на Корнелия Нинова и БСП,
където работеше и внукът на Георги Димитров, е попаднала в черния списък на НАП. В него намират място онези
фирми и дружества, които не са погасявали своите задължения към държавата – данъци, осигуровки,
ДДС.Партийната фирма, наречена "Българска свободна медия", която стои зад телевизията, дъл... 

Международната трудова организация въведе нещо, което се казва заплата за издръжка. Това ще доведе до нова
голяма дискусия, тъй като така се променя концепцията за работна заплата. Вече заплатата трябва да е такава,
че човек да може да посрещне основните си разходи за достоен живот. Това коментира пред Нова нюз бившият
социален министър Христина Христова. Според нея у нас трудно ще се постигне зап... 

Заглавие: Партньорите на Виенския икономически форум в България – "Главболгарстрой Холдинг" участваха в
среща на форума в София
Дата: 23.04.2024 12:01
Медия: 3е-news

Заглавие: Как изкуственият интелект ни помага в търсенето на работа?
Дата: 23.04.2024 11:34
Медия: Frog news

Заглавие: Дуално обучение по швейцарски модел донесе на UMT поредно признание
Дата: 22.04.2024 19:05
Медия: News Maker

Заглавие: Внукът на Георги Димитров остана без работа
Дата: 23.04.2024 09:55
Медия: Ретро.бг

Заглавие: Нови заплати у нас! Възможни ли са, коментират експерти
Дата: 23.04.2024 14:06
Медия: Подбалкански новинар

Заглавие: Кои са факторите при взимане на решение за работа в дадена организация
Дата: 23.04.2024 14:00
Медия: КЕШ Медия

https://3e-news.net/bg/a/view/52637/partniorite-na-vienskija-ikonomicheski-forum-v-bylgarija-glavbolgarstroj-holding-uchastvaha-v-sreshta-na-foruma-v-sofija
https://www.frognews.bg/novini/kak-izkustveniiat-intelekt-pomaga-tarseneto-rabota.html
https://newsmaker.bg/2024/04/%D0%B4%D1%83%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%BE-%D0%BE%D0%B1%D1%83%D1%87%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%BF%D0%BE-%D1%88%D0%B2%D0%B5%D0%B9%D1%86%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%BC%D0%BE%D0%B4%D0%B5%D0%BB-%D0%B4/
https://retro.bg/obshchestvo/vnukt-na-georgi-dimitrov-ostanastrong-bez-rabotastrongbr-nbsp_36482.html
https://www.pbnovini.com/balgariya/2024/novi-zaplati-u-nas-vazmozhni-li-sa-komentirat-eksperti/
https://www.cash.bg/articles/18985/koi-sa-faktorite-pri-vzimane-na-reshenie-za-rabota-v-dadena-organizaciya


Културното многообразие и интеграция са от решаващо значение за назначението на нови специалисти, сочи ново
проучване на АССА73% от финансовите професионалисти твърдят, че голямото културно многообразие и
интеграция са ключови фактори при взимането на решение за работа в дадена организация, сочи тазгошното
проучване на АССА (Асоциацията на сертифицираните счетоводители) Global Talent Trends Survey... 

На бизнеса му трябват повече сервитьори и бармани, а не хотелиери и ресторантьори Над 40% от висшистите не
работят на позиция, която изисква висше образование, посочи Зорница Славова. Работодателите заявяват, че в
следващите 12 месеца планират да назначат близо 270 хиляди работници. "Най-много ще се търсят машинни
оператори и шивачи. Предимно хора, които работят в промишлеността. Това е по проучва... 

Минимум 2616 лв. са нужни месечно за семейство с едно дете. Разходите са скочили с 4,3%. Темата коментира
зам.-директорът на Института за социални и синдикални изследвания към КНСБ Виолета Иванова в ефира на
"Здравей, България" по Нова телевизия. Тя обясни, че в момента около 1 млн. души у нас не могат да достигнат
заплата за издръжка, а миналата година те са били 1,7 млн. души. Експертът допълни,... 

Поне 2616 лв. са нужни месечно за семейство с едно дете. 4,3% е повишението на разходите. Темата коментира
зам.-директорът на Института за социални и синдикални изследвания към КНСБ Виолета Иванова в ефира на
Нова тв. Тя обясни, че в момента около 1 млн. души не могат да достигнат заплата за издръжка, а миналата година
са били 1,7 млн. души. Експертът допълни, че през 2023 г. това са 67% от работе... 

Поне 2616 лв. са нужни месечно за семейство с едно дете. 4,3% е повишението на разходите. Темата коментира
зам.-директорът на Института за социални и синдикални изследвания към КНСБ Виолета Иванова в "Здравей,
България". Тя обясни, че в момента около 1 млн. души не могат да достигнат заплата за издръжка, а миналата
година са били 1,7 млн. души. Експертът допълни, че през 2023 г. това са 67% от раб... 

Средствата са с 15 милиона лева повече в сравнение с миналата година, информира БНР. Документът ще бъде
обсъден в сряда - на първото заседание на Националния съвет за тристранно сътрудничество в мандата на
служебното правителство. Председател на съвета е служебният вицепремиер и финансов министър Людмила
Петкова. 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

Заглавие: Най-търсени са шивачките, не ни трябват повече IT специалисти
Дата: 23.04.2024 13:35
Медия: Dunavmost

Заглавие: Виолета Иванова пред Нова телевизия: С минималната заплата в Румъния може да си купим 20
основни храни 15 пъти, а в България – 8,2 пъти
Дата: 23.04.2024 12:51
Медия: Конфедерация на независимите синдикати в България (КНСБ)

Заглавие: Вървим към просешка тояга: Сравниха България и Румъния, копаем дъното
Дата: 23.04.2024 11:56
Медия: Политиката

Заглавие: Предлагат минималната заплата да стане 1600 лева
Дата: 23.04.2024 11:32
Медия: Bunt

Заглавие: С 88 млн. лева от държавния бюджет ще бъдат финансирани активни политики на пазара на труда
Дата: 21.04.2024 07:33
Медия: Frog news

Заглавие: Закъса здраво: Мощен удар по Васил Божков от последните минути
Дата: 23.04.2024 13:38
Медия: Спортове

https://www.dunavmost.com/novini/nai-tarseni-sa-shivachkite-ne-ni-tryabvat-poveche-it-spetsialisti
https://knsb-bg.org/index.php/2024/04/23/violeta-ivanov-pred-nova-s-minimalnata-zaplata-v-rumaniya-mozhe-da-si-kupim-20-osnovni-hrani-15-pati-a-v-balgariya-82-pati/
https://politikata.net/571029/
https://bunt.bg/%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BB%D0%B0%D0%B3%D0%B0%D1%82-%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D0%BC%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D1%81%D1%82%D0%B0/
https://www.frognews.bg/novini/88-mln-leva-darjavniia-biudjet-shte-badat-finansirani-aktivni-politiki-pazara-truda.html
https://sportove.net/519968/


Софийска градска прокуратура (СГП) внесе обвинителен акт в Софийски градски съд (СГС) по досъдебно
производство за организирана престъпна група, създадена с цел извършване на изнудване, длъжностни и
корупционни престъпления. Наказателното производство е образувано в закритата вече Специализирана
прокуратура през 2019 г. във връзка с данни за престъпна група, която е имала за цел извършване на длъж... 

Вследствие на престъпната дейност са нанесени щети на държавния бюджет в размер на 559 739 164,70 лева,
съобщиха от прокуратурата Софийска градска прокуратура внесе обвинителен акт в Софийски градски съд по
досъдебно производство за организирана престъпна група, създадена с цел извършване на изнудване,
длъжностни и корупционни престъпления. Наказателното производство е образувано в закритата вече ... 

Липсата на подробни устройствени планове (ПУП) в много от крайградските зони силно затруднява работата на
ЕРП Север при планиране на реконструкции по мрежата, изпълнение на предвидената инвестиционна програма,
и същевременно създава неудобства за клиентите, които търпят смущения в електрозахранването, информира с
писмо до медиите ръководството на дружеството. Според тях е належащо частните мрежи с... 

Елена Йончева отива на евроизборите като кандидат на ДПС. Йончева е номинирана за евродепутат на
заседание на областния съвет на ДПС в Благоевград, потвърди за БНР председателят Ведат Хюсеин и уточни, че
тя е от гражданската квота. Делян Пеевски отново е водач на листата за предсрочните парламентарни избори, но
е и в тази за Европейския парламент. Съпредседателят на ДПС Делян Пеевски отново е полу... 

Преди да дадем насоки за това как, защо и кой може да съдейства за регистрация на марка в ес то е важно да
направим уточнение както всъщност се има предвид под търговска марка. Термина най-общо се отнася до
защитен знак, който има за цел да отличи стоката от останалите, които са изложени по щандовете. Когато се
извършва регистрация на търговска марка се има предвид това, че се стартира с изграждан... 

Партия Средна европейска класа, с лидер Константин Бачийски, напуска коалицията ПП-ДБ, съобщиха от СЕК.
"През годините Средна Европейска Класа винаги се е противопоставяла на порочните практики в модела на
управление на ГЕРБ и ДПС. Нашето решение за подкрепата при създаването на Продължаваме промяната през
2021 г., както и участието в коалиция ПП-ДБ беше обосновано на убеждението ни, че е важно д... 

Прокуратурата е внесла в Софийския градски съд (СГС) делото срещу Васил Божков и още деветима души,
свързано с хазартния му бизнес, с който обвинението твърди, че са нанесени щети за близо 560 млн. лева на
държавния бюджет. От държавното обвинение съобщиха, че обвинителният акт е внесен в съда, като става дума

Заглавие: Божков на съд за изнудване и корупционни престъпления
Дата: 23.04.2024 13:12
Медия: Труд

Заглавие: ЕНЕРГО-ПРО иска ПУП на вилните зони
Дата: 23.04.2024 12:54
Медия: Шмоко

Заглавие: Елена Йончева: Съдят я за данъци, тя отива на евроизборите като кандидат на ДПС
Дата: 23.04.2024 10:25
Медия: SafeNews.bg

Заглавие: За какво служи регистрация на търговска марка в ЕС?
Дата: 23.04.2024 11:53
Медия: Petel.bg

Заглавие: Още една партия напуска ПП-ДБ
Дата: 23.04.2024 14:11
Медия: БНТ Новини

Заглавие: Делото за хазартния бизнес на Васил Божков вече е в съда
Дата: 23.04.2024 13:47
Медия: Lex.bg

https://trud.bg/%D0%B1%D0%BE%D0%B6%D0%BA%D0%BE%D0%B2-%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D1%8A%D0%B4-%D0%B7%D0%B0-%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D1%83%D0%B4%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%B8-%D0%BA%D0%BE%D1%80%D1%83%D0%BF%D1%86%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%BD%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D1%81%D1%82%D1%8A%D0%BF%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F/
https://shmoko.bg/%D0%B5%D0%BD%D0%B5%D1%80%D0%B3%D0%BE-%D0%BF%D1%80%D0%BE-%D0%B8%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D0%BF%D1%83%D0%BF-%D0%BD%D0%B0-%D0%B2%D0%B8%D0%BB%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B7%D0%BE%D0%BD%D0%B8/
https://safenews.bg/elena-joncheva-otiva-na-evroizborite-kato-kandidat-na-dps/
https://petel.bg/Za-kakvo-sluzhi-registratsiya-na-targovska-marka-v-ES-__522039
https://bntnews.bg/news/oshte-edna-partiya-napuska-pp-db-1275681news.html
https://news.lex.bg/%D0%94%D0%B5%D0%BB%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%B7%D0%B0-%D1%85%D0%B0%D0%B7%D0%B0%D1%80%D1%82%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81-%D0%BD%D0%B0-%D0%92%D0%B0%D1%81%D0%B8%D0%BB-%D0%91%D0%BE%D0%B6%D0%BA%D0%BE%D0%B2-%D0%B2%D0%B5%D1%87%D0%B5-%D0%B5-%D0%B2-%D1%81%D1%8A%D0%B4%D0%B0/


за престъпна група за изнудване, длъжностни и корупционни престъпления, в която са участ... 

Развитието на дигиталните умения и медийната грамотност ще са важна част от новите учебни програми. Те
трябва да залегнат хоризонтално в обучението по различни предмети. Това заяви заместник-министърът на
образованието и науката Наталия Митева по време на конференцията "Противодействие на дезинформацията и
насърчаване на медийната грамотност: немски и френски подход", организирана от посолствата ... 

Меглена Плугчиева подаде оставка като съветник на служебния премиер Димитър Главчев. Плугчиева
изпълняваше ролята на външнополитически съветник на служебния премиер. В единственото ѝ интервю като
съветник на Главчев Плугчиева обяви, че са ѝ били предлагани министерски постове, които е отказала. "Димитър
Главчев е поставен в изключително трудна ситуация и има нужда от хора, които имат управленски, ... 

В света на съвременното поддръжка на сгради, откриването на течове чрез термокамера представлява
революционен подход към управлението на водните ресурси и поддръжката на инфраструктура. Този метод
използва последните достижения в технологията за термовизия, което позволява на нашата компания да
предлага бързи, точни и неинвазивни решения за различни проблеми с течове. Технологията зад термокамерит... 

"Средна европейска класа" обяви, че няма да участва на предстоящите избори с "Продължаваме промяната –
Демократична България" и напуска обединението. "Ние от Средна Европейска Класа, като политическа партия,
винаги сме били стриктни в принципите си и последователни в действията си. Считаме, че нашите ценности не
могат да бъдат променяни и съвместната работа с този състав на ГЕРБ и ДПС за нас е нев... 

Заглавие: Наталия Митева: Медийните и дигитални умения ще са в основата на учебните програми
Дата: 23.04.2024 13:41
Медия: Novinata.bg

Заглавие: Меглена Плугчиева подаде оставка като съветник на Главчев
Дата: 23.04.2024 13:36
Медия: Подбалкански новинар

Заглавие: Ползи от откриването на течове с термокамера
Дата: 23.04.2024 14:23
Медия: Под тепето

Заглавие: Още една партия напуска "Продължаваме промяната – Демократична България"
Дата: 23.04.2024 13:59
Медия: Банкеръ

https://novinata.bg/bulgaria/nataliq-miteva-mediynite-i-digitalni-umeniq-sthe-sa-v-osnovata-na-uchebnite-programi/
https://www.pbnovini.com/balgariya/2024/meglena-plugchieva-podade-ostavka-kato-savetnik-na-glavchev/
https://podtepeto.com/biznes/polzi-ot-otkrivaneto-na-techove-s-termokamera/
https://banker.bg/2024/04/23/%D0%BF%D0%B0%D1%80%D1%82%D0%B8%D1%8F/
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